
Kommentarer till informationen om Lindös framtid

Min förhoppning är att BSS skall vara kvar i Lindö 

Hellström Lars-Eric 

____________________________________________________________________________________

Med tanke på många besökare på Lindö bör klubben verks för att grinden på vår brygga är låst hela dygnet 
(som NSKs). 

Nordenram, Bo 

___________________________________________________________________________________

Det är viktigt att Norrköpings kommun informerar om de förändringar och förtätningar som planeras. 
Båtklubbarnas verksamhet kommer att påverkas av detaljplaneringen för området. 

Svedenberg Britt-Marie 

___________________________________________________________________________________

Vill bara att klubbarna på området måste prata med varandra och skapa ett aktivare seglingsmecka här i 
Norrköping. Stora delar av förutsättningarna finns ju. 

Boman 

___________________________________________________________________________________

Ta tidig kontakt med kommunen 2021 om sopkärl mm 

Johansson, Daniel 

___________________________________________________________________________________


